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PROTOKÓŁ Z WIDEO-POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

W DNIU 09 CZERWCA 2020 R. 

 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK WIDEO-POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(11.03.2020 r.). 

3. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Marszałka Województwa Śląskiego i  Zarządu 

Województwa Śląskiego. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Rafał 

Kandziora, otworzył posiedzenie Komisji, przywitał zebranych członków Komisji 

i zaproszonych gości, stwierdził prawomocność posiedzenia (na 6 członków Komisji 

w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków), następnie przedstawił proponowany 

porządek obrad i poddał go pod głosowanie:  

ZA – 4, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

 

 

Ad. 2. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

(11.03.2020 r.). 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji radny Rafał Kandziora wobec braku uwag 

do protokołu poddał go pod głosowanie:  

ZA – 4, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0. 

 

Ad.3. 

Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Marszałka Województwa Śląskiego i  Zarządu 

Województwa Śląskiego. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji radny Rafał Kandziora, poprosił o zabranie 

głosu dyrektora Departamentu Obsługi Prawnej i Kontroli.  

 

Dyrektor Departamentu Obsługi Prawnej i Kontroli, Pan Józef Koczar, 

Powiedział, że głównie zarzuty dotyczą działania poprzedniego dyrektora WORD  

Pana Bańczyka oraz zarzuty decyzji Zarządu Województwa Śląskiego dot. odwołania 

kolejnego dyrektora WORD Pana Grzywy. Dodał, że zarzuty dot. Pana Bańczyka są 

związane ze sporami, które prowadził z pracownikami i jeżeli chodzi o spory na linii 

pracownik – pracodawca to takie spory są rozstrzygane przed sądem pracy tak więc 

zakres prac komisji jest ograniczony, dodał, że podobnie jest jeżeli zawierane są 

ugody przed sądem i ugoda zatwierdzana jest przez sąd jeżeli jest zgodna  

z przepisami prawa i jeżeli dochodzi do jakichś nieprawidłowości to sąd takich ugód 

nie powinien zatwierdzać. Powiedział, że kolejny zarzut dot. aktualnie pełniącego 

obowiązki dyrektora, który cofnął wypowiedzenia, dodał, że doszło do dość 

kuriozalnej sytuacji, kiedy Pan dyrektor Grzywa zwolnił wszystkich swoich zastępców 

i sam poszedł na zwolnienie lekarskie. Powiedział, że nowy dyrektor, który go 

zastąpił cofnął te wypowiedzenia ale organizacji związkowej to się nie podoba. 

Wspomniał, że skarga również dot. pracowników, którzy nie otrzymują podwyżek,  

że jest szczególna organizacja pracy w związku ze stanem epidemii, dodał, że jest 

cała masa zarzutów. Powiedział, że generalnie zarzuty dot. organizacji pracy i w ślad 

za tym Zarząd Województwa nie reagował na nieprawidłowości. Powiedział, że w 

ośrodku w Katowicach były liczne kontrole, był też przeprowadzony audyt tak więc 

nie można powiedzieć, że działania Zarządu i Marszałka polegały na tym, że nie 

widziało się tych zarzutów zgłaszanych przez związek zawodowy, dopowiedział, że 
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nie wszystkie zarzuty związku zostały podzielone i nie jest tak, że Zarząd 

Województwa robi to co sobie związek zawodowy zażyczy.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji radny Rafał Kandziora, zapytał czy komisji 

dotyczy skarga na działalność Zarządu i Marszałka i ta skarga jest kluczowa, 

abstrahując od wcześniejszych pism.  

 

Dyrektor Departamentu Obsługi Prawnej i Kontroli, Pan Józef Koczar, 

Potwierdził wypowiedz Pana Rafała Kandziory.  

 

Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Pan Jacek Świerkocki,  

Zapytał jak wygląda realizacja zaleceń pokontrolnych oraz czy ten proces można 

ocenić pozytywnie. Dodatkowo zapytał czy informacja o doniesieniu do prokuratury 

jest prawdziwa.  

 

Pani Judyta Świderska – Kierownik Referatu Kontroli – Departament Obsługi 

Prawnej i Kontroli, powiedziała, że w wyniku każdej kontroli w Wojewódzkim 

Ośrodku Ruchu Drogowego w Katowicach były wydawane zalecenia pokontrolne  

i podczas kolejnych kontroli były sprawdzane realizacje zaleceń pokontrolnych. 

Powiedziała, że ta realizacja nie wyglądała źle, po ostatniej kontroli, która była pod 

koniec 2019 roku z odpowiedzi dyrektora wynika, że przyjął te zalecenia do realizacji. 

Dodała, że faktyczną realizację będziemy mogli sprawdzić podczas następnej 

kontroli. Dodała, że po kontroli zostało skierowane zawiadomienie do Rzecznika 

Dyscypliny Finansów Publicznych. Powiedziała, że Rzecznik odmówił wszczęcia  

i zostało złożone zażalenie do Głównego Rzecznika Dyscypliny Finansów. 

Dopowiedziała, że jeżeli chodzi o prokuraturę to nie ma informacji na ten temat, 

dodała, że ewentualnie mogły zgłosić sprawę inne organy.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji radny Rafał Kandziora, w związku  

z wyczerpaniem wypowiedzi poprosił o przegłosowanie projektu uchwały.  

 

Głosowanie: 

ZA – 2, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 2. 
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Ad. 4.  

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Zastępca Przewodniczącego komisji radny 

Rafał Kandziora zamknął posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

 

 

 

Rafał Kandziora 

Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk 


